
Referat af bestyrelsesmøde 1- 2025 i Vandråd Nordfyn 

Afholdt torsdag d. 23. januar 2025, kl. 17.00, ved Vandcenter Syd, Vandværksvej 
7, 5000 Odense C 

Tilstedeværende: 

Jørgen Munkegaard, Søren Vindfeld Nielsen, Stine Nielsen, Henrik Uhd 
Markussen og Carsten Anicka.  

Henrik Uhd Markussen var vært ved bestyrelsesmøde 1-2025.   

Dagsorden 

1. Referat fra sidste møde: Er godkendt og underskrevet af bestyrelsen 

2. Siden sidst: Løst snak mellem vandværkerne. 

3. Økonomi: Der er udestående fra 2 vandværker, trods gentagende 

    rykkere har vi intet hørt og de formodes ikke at ville deltage. 

    Årets resultat for 2024 viser et overskud på Kr. 6.922,- mod et budget på 

    Kr. -1.600,- og saldoen er pr. 23/01-2025 Kr. 77.589,34  

    Søndersø Vandværk har meldt sig ud af Vandråd Nordfyn ved 

    indgangen 

    til 2025 og det vil kunne mærkes på kontingent indtægten også taget i 

    betragtning, at Søndersø Vandværk er en stor bidragsyder. 

4. Diæter og håndtering af hensyn til skattefrihed: Emnet blev gennemgået 

    og cirkulære vedr. skattefri godtgørelser i 2025 til ulønnede 

    bestyrelsesmedlemmer blev uddelt. Vi fortsætter praksis som tidligere. 

5. Kontrolprogram for de enkelte vandværker: Det eksisterende 

    kontrolprogram fortsætter, til Nordfyns Kommune kommer med et nyt. 

6. Brandhaner: Der har været talt meget om brandhaner og 

    vedligeholdelse, men Nordfyns Kommune har ikke afsat penge hverken 



    til vedligeholdelse eller nedlæggelse af brandhaner. Jørgen Munkegaard 

    udfærdiger et udkast til Nordfyns Kommune for at få en afklaring. 

7. Repræsentantskabsmødet d. 24/04/2025: I erkendelse af at et  

    vandværk har meldt sig ud og ringe deltagelse ved seneste temaaften 

    trods et ret så relevant emne, store besværligheder med at finde 

    repræsentanter til Vandråd Nordfyn fra de tilmeldte vandværker, må 

    Vandråd Nordfyns fremtid tages op til revidering. 

8. Hjemmeside: Der er ingen indlæg emnet afventer (se punkt 7) 

     9. Aktiviteter 2025, tema aftener: Jørgen Munkegaard foreslog et indlæg 

         om målere / systemer til at vise den enkeltes forbrug på dagsbasis. Her 

         kunne Kamstrup og eller Brdr. Dahl være en oplagt mulighed som 

         indlægsholdere. 

10.Evt. Der var intet under evt. 

11. Næste møde: Bliver repræsentantskabsmødet og afholdes på 

      Søndersø Rådhus Tingstedet d. 24 april 2025 klokken 18:00. 

 

Mvh. Carsten Anicka  

         Referent 


